
RBPUBLIKA B KOSOVES KUVBNDI I KOMUNTS.VUSHTRRI

SA .III. REDOVNE SEDNICE
DANA

ZAPISNIK
SKUPSTINB OPSTINB VUdITRN, ODRZANA
29 MARTA 2018 GOD

Sastanakje odrian u Sali S

Na ovoj sednici su bili prisutni dlanovi Skupstine Op5tine Vuditrn :Abdullah vojvoda, Agim Bregaj, Agron Ferguku, Ali Januzi, Arta ymeri, Bahrije AdemiMurati, Basri Menxhiqi, Ermai Lahu, Fakete Dushi, Fatmire Saragi, Faton Shabani, Fjollaujkani, Gentiana Rama, Gresa IVIuli, Habibe. G6rxhaliu, rtyrri Gerguri, IImi Azemi, KushtrimHyseni, Lorik Maxhuni, Lutfi Bilalli, Mehdi neStuttatru,-M..1..*. ir,nu3r1, Melihate Basholli-Latifi, Miljan Bojkovii, Nasuf Aliu, Nezir Klin"aku, Qerim Selimi, Rrezarta Krasniqi, SadijeBajgora, Safet rdtizi, Sami Istrefi, Shkclzen Feka, drrpeti, Zhegrova, Teuta Arugi shartari iYmer Haradinaj.

Prisutni na ovom sastanku su bili i Predsednik op5tine Xhafer Tahiri ,zarnenikpredsednikaBesim Muzaqi, predstavnik .r.ron-a, predsaiavnik osEBs-a,predstavnik pisanih iekektronskih medua, predstavnici civilnog irustva .

Sastank je otvorio i predsedavao Nasuf Aliu -.predsedavajuii koji je utvrdio da postoji vedinazarud i uzimanje punosnailnih odluka , onda jL postupio'ru dnevnim redom .

Nasuf Aliu, predesedavajudi skupstin - nakon Sto se zahvalio prisutne , otvorio je dnevni redpredstavljajuii i neke dodatne tadke pod razno .
Mejreme Ismajli, ilan skupstin. - bnu je prodit ala izjavu ispred dlanova skupstine koju ucelini mozete na6i kao Sto sledi : nakon Sto ja zahvaiitu negoove partijske dianove ona jeizjavila da dalje ona ne priSpada skupstinske grupe PDK- a i ie pridruzise nijednoj partiji uokviru skupstine opstine, tako oa oa danas de biti nezavisni dlan skupstine opstine .Unastavku oa je zahvalila njegovu zajednidku partij,u za rud ,saradnju i angazovarya uzaiednilkom politidkom subjedu .i Lelitu:. ng Jhvataju pogresno. ona ostaje ista i vernaprema sebi i prema svim gradanima nase op5tine .cela +ri energija Je biti fokusirana unjenom radu kao doktorka .Posle ona je uliavrla oa 

-ee-glasati 
tu gde treba sa znanjem ikapacitetom koje poseduje . Na kraju onu;. ou.euu da dI biti uvek ir saradnj i zasve sto jezavisno od nje m za interes gradana nase opstin. .

Ilmi Azemi, ilan skupstine - nakon Sto je pozdravio prisutne on je rekao da na proslojsednici predsednik LDK-a grana u vuditrn-'-g. djn. riysni Gdrguri podigao je neosnovneoptuzbe protiv njega rekavsi da se on nalazi u konflikt interesa za jednu donaciju u dedjemobdanistu ovo je rekao u izve5taju i u izvestaju revizoi,ra , za ovuoptuZbu on je reagovao jernije istina i sloZili smo se da danas u ovom saitanku da poslanik Hysni predstavlja izvestaj ikqrsJataciju je citirao da se izvrryava ispred javnosti ,i n" osnovnu opstuZbu zato dekam dareflektuje navedeni poslanik . Smatrarn da uvek dajemo nase primedbe i traLimoraduna itransparentnost od predsednika opstine za svaki cent gradina to.;u-, zato ja sam uradio
I
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predmeru i predračun  troškova  za koji je predsednik odlićio da kandiduje   za predsednika 

opštine   nikad nije rekao da će potrošiti  radi se  za jedan veliki iznos sredstava  prema 

predsračunu koji  obuhvaća  4 godišnji mandat  od 121.425,00€   računajuči  i troškove goriva , 

održavanja i  amortizacije vozila  prema zakonskim  godišnjim normama.Vi predsedniće kada 

ste kandodovali  za predsednika izjavili ste da  živite u seleo u selo  Donjem  Stanovcu  i na 

osnovu  ove izjave vi ste bili certifikovani   da vas podsetim da izjava je obaveza .Vi sada 

ispred gtrađana mislite da  trošite novac ispred  građana  da putujete  i živite u Prištini  i  da 

trošite  121.425,00€   da oštećujete opštinski budžet  na ne zakonski način  i u suprotnosti sa 

vašim obavezama .Predsedniće nemojte tako nastaviti vratite se u Vučitrnu nemojte trošiti 

novac građana , dođi živite  sa građanaima  Vučitrna  nema smisla da trošite  veliku sumu 

novca  građana za  vaš luks, predsedniće morate da živite zajedno  sa građanaima Vučitrna  vi 

morazte da zanate  dobro i zlo građana  Vučitrna , morate osećati nedostatak struje , vode isto 

kao  građanai Vučitrna .Predsedniće vi znate da opštini Vučitrn ima mnogo siromašne porodice 

, takođe imamo ljude koji žive pod  socijalnoj asistenciji vi morate slati decu u školi u Vučitrnu  

da vas podsetim da  na  10 godišnjoj vladi  radilo se  mnogo za građane  , morate znati da 

tokom   ovog perioda je realizovano  1711 projekata  u financijskom iznosu od  110 milion 

evra. Vučitrn zaslužuje  predsednika koji živi zajedno sa građanaima, Vučitrn ne trpi  

predsednika turista  zato ostaje da vidimo   da li ćeš biti sa građanima ili  da ostaneš kao turista. 

  

Ali Januzi, član skupštine – ispred članova skupštine  tražio je da se  pomogne financijski oko  

štampanja  jedne monografije  za : “Svetiljke  albanskog Obrazovanja u okolini  “1915 – 

2018”, autora profesora Ferit B. Dibranija. Ova monografija  je u nastavu prvog dela  štampana 

je prošle godine .Ova monografija ima  1020  strane  i  dokumente, dokaz fotografije koje  se 

bave biografijom , život i rad 573  svetiljaka  osnovnog obrazovanja ,  niže srednjeg, rođeni  u 

Vučitrnu  i u okolini .U ovoj monografiji su ukljućeni i  nastavnici  na albanskom  i u drugim  

zapadnim mestima,  za važnost ove monografije govori i   rad i angažovanja  vaspitaćice, 

nastavnika , i  profesora viših škola , fakulteta iz Vučitrna  i okoline  preko 103  godina  od 

osnivanja prve albanske škole  u  Vučitrnu 1915  do  danas.Ova  11 knjiga   Dibrana , gde u ove 

knjige on je pisao počevši od masakre prema albancima  i okoline  Toplice tokom  1987 god i  

1988,   njihovo ispostavljane u Makedoniji ,Turskoj i jedan  veliki broj u  mnogim selima  

Vučitrna itd Pritvor učenika, demonstracije tokom 1968 godine , Politički zatvoreninici 1981 

god,porodice  Jashari u  Prekaze  i legendarni komandant  Adem Jashari mućenici slobode 

OVK  u Oshlane, Shalu Bajgore u kuču Kahriman Pasome u Vučitrnu  itd itd..Mislim da ova 

knjiga mora da se podrža jer on je penzionista i neće moći da štampa bez naše pomoći. 

  

Nasuf Aliu, predsedavjejući skupštine – ¸on je rekao da u vezi ove tačke dnevnog reda  za  

financiranje   monografije  treba da se  analizira  na pravnom smislu  ovaj  financijski zahtev, i 

ako imamo slobodne površine  mi smo spremni  da pomažemo izrađivača ove  monografije. 

Shpëtim Zhegrova,član skupštine – on je rekao  kada se govori o   interesima građana ne 

treba imati  limit,, i da se prekida reč člana skupštine , u ovom slučaju on je nastavio diskusiju  

člana skupštine  g. dina  Ilmi Azemija  i dodao predsedniće vi ste pokazali  dobru  performansu 

samo  u lokalnim  portalima  koje ste pretvarali u lični portparol sigurno obečajući  subvencije  

iz opštinskog budžeta , dobru performansu ste pokazali sa selfi  na  facebook ali predsedniće 

dobro upravljanje  ne radi se sa facebookom. Na prvoj sednici  sa  karakterom rada vi ste 

predstavlili  direktore uprava,  zato vas pitam  da li ovi  realni direktori – da ili ima i fiktivne 

Mislim da kršite zakon  jer smatram  da  dirktoricu  nabavke niste ovlastili da vrši obaveze i 

zadatke  koja su  na taksativni način  opisane u članu  82 Statuta Opštine  Vučitrn  na ovaj 

način kršite zakon i Statut opštine. Predseedniće ovim tempom i ovim kapacitetima  vlade  

upozoravam  da nečete imati uspeha  na realizaciji  budžetskih projekjata  i tako čete oštetiti 

svakog građana  Opštine Vučitrn, jer  sa budžetskim projekttima  nepotrošena sredstva  na 

opštinskom budžetu ako se ne troše ne vreme   vratit če se na  budžetu Kosova  umesto da se 
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investiraju na  ekonomskom razvoju ,infrastrukturu, obrazovanju , zdravstvo  i  administraciji  

itd. 

Gresa Muli, član skupštine – ona je obavestila  skupštinu   tokom marta meseca   8 marta bili 

smo pozvani za dan žena   na  radni ručak  od strane Predsedavajućeg Skupštine OEBs-a. Na 

ovom sastanku pružili smo Neformalnu Grupu Žena  i izabrali smo predsedvajućeg grupe  koja 

se sastavlla od  mene  Gresa Muli  predsednica grupe., Habibe Gërxhaliu, zamenik   Teuta 

Aruqi Shartari sekretar.Odman nakom formiranja grupe poćeli smo ngažovanja  u saradnji sa 

IADK  za dizajniranje  jednog projekta sa kojim smo aplicirali  za jedan grand da se pruži iz 

organizacije  CDF. Očekujemo podršku i  od vaše strane  da bi gurali   što više  unapred 

zajedno . 

Nezir Klinaku, član skupštine -  on je rekao da pozicionisanje institucije predsednika kao  

osnovna  institucija  u trugao  predsednik  ( izvršni ) – skupština opštine  ( zakonodavstvo ) –  

građanin  ( civilan društva )Zato osnovna konstatacija  LB-s je uloga  institucije  predsednika  

na sistemu  lokalne vlade  na  Republici  Kosova, stavara potrebu za veće kontrole,  a za druge 

strane pasivni rad Skupštine Opštine  koja  rezultira sa demokratskim deficitom veoma 

uznemiravajuće  za razvijanje  lokalne vlade  a lii mislim i za budućnost.Prošle sednice rekli ste 

da sliku presidenta držite  na pravnom mestu  na vašoj kancelariji. Učešće presidenta se  

signalizira iz Protokola države . 3. Obavezuju se sve institucije Republike  Kosova da na 

njihovim okolnostima  postave sliku Presidenta. Minimalne mere moraju biti 40 – 60 cm. Dok 

pravilnik br.19/2011 o Kriterijumima  Izbora Postavljanja  Slike  Presidenta Republike Kosova 

člana 4  Norma slike 1.  Slika mora biti sa  minimalnim merama 40-60cm. 2. Slika mora biti 

uramljena . 3.Slika  u kancelariji   mora biti postavljena na  nekom vidnom mestu  /čelu . 

4.Slika mora biti postavljena   na  distanci  otprilike  2 m  od poda.. 

Xhafer Tahiri, Predsednik Opštine -  njegovo adresiranje  ispred članova skupštine , 

predstavio je  opšti rezime  u vezi radova  koja su počeli  i čekaju njihovu  implmentaciju u 

budućnosti  osim njih  on je dodao  da na  ekonomskom razvoju  obezbeđena su oko  1.200.000 

€  za razvoj  projekta  ekonomske zone  kod Parka  Biziesa u Velikoj Reci , u ovom slučaju on 

je obavestipo da su  danas ispunjeni svi zahtevi  u skaldu administrativnog Upustva 

Miinistarstva Industrije  za licenciranje  ekonomske zone  jer    je bilo velike  tendencije  da u 

Ministarstvo Poljoprivrede  blokira  proces   ima dva meseca da ovo ministarstvo  drži opis 

opštine  i ne vraća  odgovor  ali danas imamo informaciju  da je ovaj zahtev usvojen  i ovde 

smo imali zakašnjenje ali je  ovo pitanje rešeno.Ekonomska zona je  najveći projekat  

zapošljavanja  za Vučitrn  poslednjigh 50 godina otvara  perspektivu ekonomskog razvoja  

zapošljavanje u Opštini Vučitrn.U vezi ovoj pitanja  on je  obavestio  da imamo  zainteresovane 

investitore  da bi odlućili  u ovu ekonomsku zonu  da bi svarali  radna mesta  i ovo je jedan 

veoma dobra vest  za građane Opštine Vučitrn Što se tiće  obrazovnog oblasta  procenio da    

nova vlada je odlučila  reda na  oblastu obrazovanja  i imaju promene  na način izveštavanja  od 

direktora za obrazovanje  da bi imali efikasniju kontrolu  i povečanje kvaliteta u obrazovanju ,  

u ovom  kontekstu je počela depolitizacija  obrazovanja , nastavljen je mandat direktora  tu gde 

OUO   - je procenio  da je direktor uradio dobar posao  i promenjeni su direktori tu gde se 

mislilo da nije bili dobro upravljanje  kao što je slučaj u   gradskom obdaništu gde je zamenje   

obavljać zadatka .U oblastu urbanizima  aktualni  direktor   koji ima   čvrstu pripremu  van 

zemlje,  radio je na teškom zadatku  i proriv šantaže on je uredio  istavio na red  ove ranše ,  

može se reči  da je prvi put  na sprovođenju  zakona   o izgradnji  U Opštini Vučitrn .U 

nastavku on je obavestio  skupštinu  da  sa prošle vlade  u oblastu urbanizma   našli su   

saglasnost  za podizanje  jednog objekta   za uništenje  lekova  u opštini , u međuvremeno takva 

saglasnost je odbijena  u pet opštinam Republike  Kosova,  ova star  desilo se dana  27.10.2017 

god  i za ovo  skupština nikad nije bila  obaveštena . Ova fabrika je veoma opasna , dovoljno je 

samo jednom ide nešto loše  u ovom slučaju svaka trudna žena bi  imla pobaćaj  i ovo bi bilo  

veoma loše za zdravlje  građana Opštine Vučitrn , zato su  anulirali ovu saglasnost  i u u ovom 

povodu je informisana i  odgovarajuće Moinistarstvo .Takođe  i u oblastu zdravstva je  
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postavljen red , gde su  ukinuli ogranićenje pacijenata  za laboratorijske analize ,  otkriveno  je 

da  laboratorija ima  moderne  aparature najlon kesama  , a radilo se starim aparaturama  tako 

da građanin  sa jednim čistim konfliktom  tu je postojao  interes. Tako da naša opština  na 

Republici Kosova je  jedina  opština koja je prekinula reklamacije  farmacijske kompanije  po  

zdravstvenim kučama  u  Vučitrnu  preko KCPM –a,A i APM  , ovo je postiglo  gde treba 

čestitati direktora  ove uprave .U vezi oblasta  kulture obavestio da  dana  27.04.2017  god , ova 

skupština  u drugom sastavu  saslušao je  projekat  Prof. Egzon Bjaraktarija  za centaru kulture  

ovo se proba preko zapisnika  i ovaj projekat  skupština nije bila protiv ovog projekta , poslje je 

postavljen na javnu raspravu , diskutovalo  se na javnu raspravu civilnom društvom, to što se 

desilo  je  projekat koji je  bio na  tenderu  je drugi  projekat od onoga koji su predstavili  na 

skupštini , i za ovu stvar nismo imali jednu  odluku skupštine  kako če izgledati taj projekat sa  

takvom težinom   za našu opštinu  sa  veoma visokim financijskim kostom  ,  pola pokrivena  iz 

opština i  druga polovina iz Ministarstva Kulture. Što se tiće  tendera  o izradi projekata  

informisao da  prošle godine naša opština je  izradila  122.000.00 € o izradi  projekata , u vezi 

ovoga  otvorena je aktualna  ponuda   i to ide od  34.000 € do 50.000 €, i ako opština postigne 

ugovor , izrada će koštati  opštini  mnogo jeftinije  nego što je koštalao tokom prošle vlade , 

činjenica da je  korupcija uklonjena  iz ovog projekta  i uklonićemo iz svih projekta u  nastavku 

.Posle on je obavestio u vezi upravljanja  smeča  i Opština Vučitrn če skoro  uraditi proširenje  

projekta za smeće  prikupljanja smećom   svakom  selu opštine  i na celoj teritoriji  Opštine 

Vučitrn , za ovo su u saradnji sa GIZI   iz Njemačke .Red je postavljen  i u Upravi za 

Inspekciju za t ovo čestitam direktora ove  Uprave. Na kraju u vezi postavljanja slike 

Presidenta Republike  Kosova on je rekao da   je zakon veoma jasan , i slika presidenta nalazi 

se  u kancelariji presednika  opštine , i ona je istog formata  na istom mestu  kao što se nalazi  i 

u drugim  institucijama  uključujući  i kancelariju Premijera  Vlade  Republike Kosova.  

Sami Istrefi, član skupštine – referisanjem  pitanja  davanja saglasnosti  za delatnost jedne 

fabrike  za uništavanje lekova  on je procenio da treba da budemo unapred obavešteni  sa 

postupcima  koja treba  pratiti za  uzimanje saglasnosti  da svaka stranka  ima pravo da koristi  

njegova prava  za obavljanje  ekonomske delatnosti .Zato u vezi ovoga oni su   razmotrili  i za 

ovu dali su saglasnost  gde je urađen opis  te zone   kakava  je urbanistička destinacija ,ovo je 

važno  da se  uradi ispred  skupštine  ne na drugim formama  da skupština  ostaje na nezgodnu 

situaciju . Dalje on je dodao  da u  2015  god  , pozivao je   ovo je bilo i na   Službenoj strani 

opštine  za kancelarije za projekat koja se  nalaze  na  teritoriji  opštine  ne apliciraju  na 

deformisani način  protiv kriterija  tako da  organi administracije  budu na nezgodnoj situaciji . 

Na kraju on je rekao da bili bi dobro da  sve odluke i  urbanistička pitanja  ratmotre i inaliziraju 

na  osnovu zakona  i nakon toga  bude  verifikacija   zbog razloga da ne budu  neosnovne  

optužbe   koja oštećuju izveštaj .    

Berat Sadiku, direktor  DUŽS—prredstavio je  objašnjenja u vezi  predstavljene teme  u  u 

urbanom smislu  kao i odgovore na pitanja  članova skupštine, dodajući da izdavanje  

saglasnosti za izgradnju objekta ( magacina , za tretiranje lekova   je praćena   kršenjem zakona 

i za to je anulirana ova saglasnost . U vezi kolektivne izgradnje  on je procenio da  su većina 

projekata poslata  bez   elaborata lifta,  bez  geomehaniče pripreme i bez grejanja.  

Sami Istrefi,član skupštine – referisanjem  predgovornika , naveo je da  ako neko nađe 

kršenje zakona  onda kome se obratite  za te predmete  dostavite nadležnim organima  u 

tužilaštvo  na da se govori ovako. U vezi  saglasnosti za magacin   ponovio je da je odobrena  

prethodna saglasnost  u vezi destinacije  imovine  prema urbanističkog  plana  i za ovo pitanje  

dobro bi bilo  biti ppostupak u  nadležno  ministarstvo  da li ispunjava  druge  zakonske 

kriterijume. Na kraju izjavio da svi budu  pažljivi u  deklaracije . 

Xhafer Tahiri, Predsednik Opštine – obezbedio je članove  skupštine  i sve one koji su radili  

i rade u opštini i niko od  opštinskog upravljanja nemaju ništa lićno protiv nikoga  i procenio da 

bez obzira funkcije  smo svi ljudi , ovo treba da se poštuje  prijateljski način  od svih .Dalje on 

je dodao da  je istina da naša opština je izašla iz rata  veoma oštećena , u ovom kontekstu  imao 
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je izgradnje i   nadgradnje ali nikad nije kasno  da se uspostave  standarde u oblastu izgradnje  i 

ovo je počelo .  

Sami Istrefi, član skupštine  -diskutovanjem o dnevnom redu ,predstavio je  njegove 

primedbe  za neke tačke sa kojom se ne slaže  uvođenjem na dnevnom redu  jer one nisu 

pripremljene kao što treba,  biti predstavljene na tabeli .U nastavku  procenio da tačke koje se 

predstavljaju  na izvšnom opštine  moraju biti izrađene na  zakonskim merama  ne da imamo 

divergentnost , i da one odluke vračaju se  nazad od MALV-a, kao nezakonite , u ovom 

kontekstu je dodao  da su same dve taćke  izrađene kao što treba  kao mogu  postupiti i dalje. 

Na kraju on e tražio da sve  gore kontestirane tačke  vraćaju se izrađivaću  da budu usklađene   

i da budu  do 14:00  skupština da uzme pauzu , i nakon toga   razviju skupštinski  radovi na 

sastanku . 

Nezir Klinaku, član skupštine – on je rekao da na prošloj sednice  je dao primedbe oko  

predlog – odluke  za davanje na koriščenje  imovine , broj parcela  nisu bili opisani na  pravni 

način , ovo se ponovi i ana ovom sasatanku  jer brojevi na  korigovanom predlogu   nisu na 

kopiju  plana . Zato je tražio da katastarskoj parceli 263   upiše slovo  K, jer se ista nalazi  na  

meri komasacije Posle u vezi predloga –odluke  za davanje na koriščenje  imovine  za 

Policijsku  Akademiju  , je procenio da objekat gde se nalazi  nija opštinska imovina , i za ovo 

se tražila odluka  skupštine   da se da imovina na  koriščenje ovoj institucji , za ovo niko nije 

protiv. Na kraju on je rekao da zakon ostavlja   prostor da se imovine izmene   i to  sa zahtevom  

u vom slućaju  opština može  da  okoči da se ovo koristi na pravni način . 

Adnan Lahu, direktor  DGJKI- -predstavio je  objašnjenja u vezi  devete tačke  (9)  dnevnog 

reda , i odgovorio na  pitanja članova skupštine . 

Lutfi Gërgurri, direktor DBF-a- predstavio je  objašnjenja u vezi  usvojenih projekata  u 

okviru budžeta  za  2018 god. 

 

Na kraju diskusije  van  i o dnevnom redu  skupština sa 33 glasova  “za” 1 glas  “protiv 1 

glas  “absteniranje ” usvajio je  ovaj : 

 

 D N E V N I    R E D  

 

Razmatranje  iusvajanje  zapisnika  sa  redovne sednice  skupštine ošpštine  dana 

22.02.2018; 

1. Raazmatranje i usvajanje zapisnika  sa svećane sednice  skupštine opštine  dana 

06.03.2018; 

2. Razmatranje  Izveštaja o ekonomskoj –inancijskoj situaciji  i sprovođenje investicionih 

planova  za  2017 god; 

3. Razmatranje  Predlog-odluke  za davanje  an koriščenje  pod naknadom zajedničkog 

mesta za lov;  

4. Razmatranje  Nacrt-Pravilnika  za određivanje  kriterijuma da dodelu financijskih 

sredstava  sa fonda za  transfere i  subvenciije  za pravne osobe NVO i  momentalnu 

pomoć za  fizičke osobe ( prvo razmatranje );  

5. Razmatranje  Informacije  oko procedure legalizacije objekata ; 

6. Razmatranje Predlog –odluke  za davanje na  dugoročno koriščenje  nepokretne 

imovine opštine  bez naknade  za Ministarstvo Unutrašnjih Poslova –Akademiji  

Kosova za Javnu Bezbednost ; 

7. Razmatranje  Informacije  u vezi Rada  Opštinskog Odbora  za Bezbednost u zajednici  

za 2017; 

8. Razmatranje Predlog-odluke  za korigovanje odluke  skupštine opštine  Br.52/18 i 

22.02.2018; 

9. Razno . 
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a). Ponovno razmatranje  odluke Skupštine  Opštine Vučitrn  u vezi osnivanja Komiteta za 

Zajednice  . 

b) Razmatranje  Predlog-odluke  o Izmeni  Odluke pod br.50/18 dana  22.02.2018  za 

Prenošenje  Sopstvenih Prihoda sa 2017  u 2018. 

 

1.Razmatranje i usvajanje  zapisnika  sa redovne sednice skupštine opštine  od  dana 

22.02.2018; 

 

Bahrije Ademi Murati član skupštine  - ona je zahtevala – da se kooriguje  ime člana  

skupštine  Ymer Hardinaj  u zapisniku na strani  22 . 

 

Nakon razmatranja  ove tačke dnevnog reda, Skupština  nakon jednoglasnog glasanja , 

usvojio je  redovni zapisnik sa sednice  skupštine ,od dana  25.01.2018, sa predstavljenim  

primedbama  od članova skupštine . 

 

2.Razmatranje i usvajanje  zapisnika  sa svećane sednice skupštine opštine  06.03.2018; 

 

Lutfi Bilalli,član skupštine  - on je rekao da  na svečanoj sednici , koja je bila održana za čast  

10 godišnjice  Nezavisnosti Kosova , zakasnio je na sednici nije mogao da  učestvuje na 

početku  ovog  konteksta , objasnio da nije uradio  zbor intonacije  državne himne nego je 

zakanio zbog drugih razloga .  

 

Nakon razmatranja ove tačke dnevnog reda ,Skupština nakon glasanja  “jednostavno” 

usvojio je  zapisnik sa  svečane sednice  skupštine ,od dana  06.03.2018, sa  predstavljenim 

primedbama od članova skupštine . 

 

3.Razmatranej  Izveštja o  ekonomskoj –financijskoj situaciji i sprovođenbje  investicionih 

planova  za 2017; 

 

Gresa Muli, član  skupštine – u njenom  adresiranju ispred skupštine,podnela je 

pitanje.Analizirala je  materijal  za sprovođenje  investicionioh planova  za 2017  i kod 

troškova  za robe i usluge opštine  sa kodom  14310 odnosne  “ Službene ručkove ”  sa i 2016  

god koja je ubuhvatila  iznos od 13,711 €  znači bilo je povečanje  u  29,881 evra  ko če da 

opravda ovo povečanje ovog iznosa ? 

Agron Perçuku,član skupštine –izraio je brigu u vezi ovog izveštaja  gde se kaže  za  2017 

god,   na starni  23 t ovog izveštaja  period izveštavanja  je 01.01.2017 do 13.03.2018  da li je 

ova neka tehnička greška  ili  su obuhvačene i  podatke  do 13.03.2018 gde ja smatram da 

imamo  fiskalnu godinu  01.01.2017 do 31.12.2018, tražim objašnjenje za ova pitanja.  

Lutfi Gërgurri, direktor DBF- a- predstavio je  objašnjenja u vezi  Izveštaja za  ekonomsku –

financijsku  situaciju  za investicioni olana  za  2017, odgovarajući na pitanja članova 

skupštine. 

Xhafer Tahiri, Predsednik Opštine -   predlažem članovima skupštine  da se održavaju  od  

političke diskusije , jer  se bavi o izveštajem predsednika  kojim je mandat završen ,  u 

međuvremeno   sada  PDK –a grana u Vučitrnu  je u opoziciji  ovo se radi jasno   jer su oni 

dobili odgovor  od građana  Opštine Vučitrn . 

Sami Istrefi, član skupštine – on je rekao da se slaže  sa predgovornikom , i rekoa da izveštaj 

mora da se kooriguje   i u jezičkom smislu   ali i u smislu  pobolšanja cifre. Posle je procenio da  

ka da se govori o  opštinskim troškovima , on je obrazložio  ake se uzmu  na osnovu realizacije  

projekata  na teritoriji  opštine  onda  je neophodno da  se urade ove troškove .Dalje on je 

dodao da predsednik kojim je mandat prošlo  koji je bio veoma pažljivi  u trošnji  javnog novca  

i ovo  svedoći činjenicu  dokazuje  da ličnu karticu nije nikad koristio .Sa druge strane   mora 
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se  bazirati  da stvarno  su urađeni puno projekati , tokom  prošle vlade  gde se dokazuje   da 

kada je   PDK uzela  budžetski mandat , opštinsski budžet je bio  900.000 €  dok gde  njegova 

vlada je završena  budžet ima  vrednost  preko  17.000.000 €  i ovo  treba dase proceni  na 

pozitivni način . 

Ymer Haradinaj, član skupštine –referisanjem  izveštaja , on je istakao  da u  obrazovnom 

oblastu   je karakteristčno  da imamo pada u odsto   što se tiće test prolaznosti  u lokalnom 

nivou  za  2015,2016, i  201god,  dok u  2015  imamo prolaznost  od  52.93 %, u  2016  imamo 

52.27 %  dok u 2017 46.93%,  ovo dokazuje da imamo stalni pad  , za ovo da li je urađena neka 

analiza  od OUO –a, zašto imamo takav pad   koji če se koraci preduzeti  da se ova prolaznost 

poboljša. On je pomenuo i  u registraciji  učenika  u školama  vidi se da imamo razlike  između 

tehničke  šloke i  i strućne. Na izveštaju rada nije  obuhvaćena ni organizacija erskuzije i 

matursko veće ,ovo mora de se ukljući  na budučem izveštaju , činjenica ako u ovim  

organizacijama  imamo kršenje administrativnog upustva .Na kraju  čestitao je profesore  

osnovne škole  gimnazije “Eqrem Çabej” prof. Hysen Ademija  i prof. Safet Shalakua  koji su 

na  republičkim takmičenjima košarke  su dobili prvo mesto , takođe su predstavili i  Kosovo na  

svetskom kampionatu  školskom  u Hrvatskoj  gde su upoređeni na šesnaestom mestu   u 

svetskom nivou  u svetskim  sportima –školskim .    

Nezir Klinaku, član skupštine –referisanjem  strane  13  izveštaja on je pitao , u vezi 

asfaltiranja puta  u selo Žilivode  dvogodišnji projekat koji bi trebalo da se počne  ali kao što se 

vidi nije uopšte ni počeo taj projekat  , iz  prakse znamo da  da su planirani mnogi projekti  ali 

nisu mogli da se realizuju .Posle je pitao u vezi izgradje odnosno  spomenika  za  Batalionin I 

Brigade 142  UÇK-a,. Na kraju on je procenio da  u realizaciji  ovog projekta  je bilo dosta 

uduženja  ovog projekta  , zato je tražio da se ovaj projekta završi što pre. 

Xhafer Tahiri, Predsednik Opštine  - on je rekao da  spomenik  I  Bataliona  Brigad 142  

UÇK-a, če se izgraditi i  biće ponosan  u tom delu  kao što zaslužuje . 

Ali Januzi, član skupštine – reako je da na prošlom mandatu  skupština je podržala   

skupštinu  financijski u izradi jedne monografije za IV  Batalionin Brigad 141 Mehë Uka 

ZOSH-a. Dalje on je dodao  da bilo bi bolje da ovaj spomenik  obavlja za  dva Bataljona 

Brigadës 142  UÇK-a. 

Sami Istrefi, član skupštine -  rekao  da njihova volja   prošle vlada je bila da se završi  

projekat za spomenik , ali su predstavljene poteškoće kada je  odlućeno da se odredi  lokacija 

ovog spomenika , ali ovaj  projekat je u  razvijanju i verujemo  da če  tokom ove godine  ovaj  

projekat  finalizirati . 

Nezir Klinaku, član skupštine – rekao da  nije  dobro da se pokuša  na razne načine  da 

financijska sredstava koja su  posvećene  za spomenik  UÇKa, prenese na neki drugi  projekat i 

ti na partijske  osnove , jer građani te zone  su  innformisani  , zato čekaju  da se završi što pre . 

Ali Januzi, član skupštine – on je apelovao  da budemo pažljivi , i u uspostavljanju spomenika 

, tako i o opisu naše istorije , u cilju  da ne ponavljaju greške , kao što su se dešavale u 

prošlosti,. 

 

4.Razmatranje  Predlog-odluke  za davanje na koriščenje  pod naknadom mesta za zajednički 

lov; 

 

Sami Istrefi, član skupštine – on je rekao da  u vezi ovog pitanja  postoji  jedna prethodna 

odluka  i ona je ista  sa ovom  koje se danas procedira , zato on je procenio da nema potrebe  

dase glasa  kada  postoji odluka . 

Ilmi Azemi, član skupštine – rekao da  ne znam da li je konsultiran zakon u vezi ovog pitanja  

da  imovine koja se daju na koriščenje  neke se nalaze na društvenoj imovini  a  neke  na 

privatnom  i ovo može stvarati  problem privatnim vlasnicima , i u ovom slučaju postoji 

mogučnost  da opština  dobije žalbe  i da se penalizira zbog oštečenja koja se stavaraju  koja  

privatnim vlasnicima   
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Miran Halili, direktor  DPŠRR-a, predstavio je  objašnjenja  u vezi predlog –odluke  dajući 

odgovore članovima skupštine . 

Idriz Muzaqi, rukovodilac pravne kancelarije -  rekao da što se tiće  ovog pitanja  treba 

objasniti  da uzeta odluka  u 2009god  je odluka za osnivanje  mesta zajedničkog lova , dok 

sada skupština  ima ispred sebe  jedan predlog za davanje  na koriščenje  pod naknadom  

zajedničkog lova , koja   ispada  da imamo  dve  razne odluke .  

 

 U  vezi ove odluke dnevnog reda  Skupština sa  ovom tačkom dnevnog reda , Skupština 

posle glasanja na  “ jednostavno ” odlučio je  kao što sledi : 

 

1. Ovom odlukom dozvoljava se  davanje na  koriščenje pod naknadom  mesta za 

zajednički lov  konstatovana od  pripadajučeg organa, na osnovu  opštih površina   

navedena mesta za lov  kao št  sledi : 

 

 1.1. Šale.......................................................................................................20.695,09 ha 

 

 1.2.Čićavica.................................................................................................13.785,34 ha 

      

2. Davanje na koriščenje  istaknuta  mesta  za lov u tačku 1  predlog –odluke   obavlja se 

preko  javnog  objavljivanja –aukcije .Prava i obaveze  koja  priozlaze iz ovog predloga – 

odluke  biće regulisani sa  posebnim ugovorom  u skladu sa  odredbana zakona na snazi . 

 

3. Rok  za davanje na koriščenje  mesta za lov je  10  godine. 

 

4. Za sprovođenje ove odluke  obavezuje se : Predsednik Opštine, Uprava za Nabavke i 

Uprava za Ekonomiju ,Poljoprivredu , Šumarstvo i  Ruralni Razvoj . 

 

5. Ova odluka  stupa na snazi  petnaest  (15) dana nakon registracije  u Kancelariji  

Protokola Ministrstva  za Administriciju Lokalne Vlade, kao i nakon  sedam  (7) dana  

nakon objavljivanja na  službenoj stranici  Opštine  Vučitrn .     

 

5. Razmatranje  Nacrt- pravilnika o određivanju kriterija  za dodelu financijskoh sredstava  iz 

fonda  transfere i subvencije  pravnim osobama –NVO i  momentalnu pomoć  fizičkim 

osobamna (drugo razmatranje ); 

 

U vezi ove tačke dnevnog reda , Skupština  nakon glasanja  “jednostavno ” odlučio je kao 

što sledi : 

 

1.Daje se na javnu diskusiju  Nacrt –Pravilnik  o Određivanju Kriterija za Dodelu  

Financijskih Sredstava  iz  Fonda za Transfere i Subvencije  Pravnim Osobama – NVO  I  

Momentalnu pomoć  Fizičkim osobama . 

 

2.Javna dikusija  počinje od  dana  06 aprila 2018  i traje do  07 maja 2018 god. 

 

3.Obavezuje se Kancelarija opštine  za  informisanje  da preduzme mere  za informisanje 

građana  u vezi  javne diskusije , u skladu  odredbama  Administrativnog Upustva za  

Transparentnost u  Opštinama  i u skladu  člana 9.2 i  9.4 Pravilnika  za  

Transparentnost 01 Nr.99/13, dt. 25.04.2013.  

 

4.Obavezuje se Uprava za Zdravstvo i Socijalnoj Zaštiti  i Uprava za  Kulturu , Omladinu 

i  Sport da kao  predlagać Nacrt- pravilnika organizuje  javnu diskusiju  u skladu  
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Administrativnog Upustva  (MALV) Br. 01/2015 za  Transparentnost u Opštinama  i 

člana  9.5 Pravilnika  za Transparentnost 01 Nr.99/13, dt. 25.04.2013.Takođe obevezuju se 

gorenavedene uprave  da  eventualne pribedbe ,sugestije  ili predloge  o izmeni  

predstavljau  povodom drugog  razmatranja  navedenog  nacrt- pravilnika  na sednici  

skupštine  ma maj mesecu 2018 god . 

 

5. Ova odluka stupa na snazi  petnaest  (15) dana  nakon registracije  u Kancekariji 

Protokola  Ministarstva  Lokalne Vlade , kao i sedam  (7) dana nakom  objavljivanja na  

službenoj stranici Opštine Vučitrn .     

 

6.Razmatranje  Informacije  oko  procedure legalizacije objekata; 

 

7.Razmatranje Predlog-odluke  za davanje  na dugoročno koriščenje  optinske imovine  bez 

naknade  za Ministarstvo Unutrašnjih Poslova -Akademiji Kosova za Javnu Bezbednost ; 

 

Shpëtim Zhegrova, član skupštine -on je pitao da imovina u kojoj se nalazi sud,  da li je u 

vlasništvo opštine  ovo je bilo  predviđeno  sa odlukom uzeta  ranije  kada je odlučeno da se da  

na koriščenje  imovina  Ministartsvu Unutrašnjih Poslova  odnosno  Akademiji  Kosova za 

Javnu Bezbednost . 

Xhafer Tahiri,Predsednik Opštine – obavestio je  skupštinu  da  u okviru susreta koji je  

razvio sa Premijerom Vlade  Republike  Kosova, je dobio  odobrenje da  od njegove strane  da 

sve  imovine koje su  nad upravljanju   AKP-a na našem gradu  na odnosu podnetog zahteva  

Vladi  Kosova če biti vraćeni u opštinskom vlasnišvu za njegove poslednje potrebe .Posle je 

dodao što se tiće imovine  bivšeg –vicanuma za ovo je urađen zahtev  za vraćanje vlasništva  

opštine  i očekujemo da se ovo realizuje  narednih dana  

 

U vezi ove tačke dnevnog reda Skupština  nakon  glasanja  “jednostavno ”odlućio je kao 

što sledi : 

 

1. Ovom odlukom  daje se na  koriščenje  bez naknade  deo iz parcele P-70202016-02358-

1,  ZK-Vučitrn , imovina  Opštine  Vučitrn  , u površini od 4000 m2, od ukupne površine 

parcele  od  45655m2. 

 

2. Nepokretnost  navedena u tačku 1 ove odluke  daje se na  koriščenje  bez naknade u 

roku od 99 godine , Ministrarstvu Unutrašnjih Poslova –Kosovskoj  Akademiji  za Javnu 

Bezbednost , za izgradnju objekta Fakulteta za Nauku Javne Bezbednosti . 

                                                                               

3.Za sprovođenje  ove odluke obavezuju se : Uprava za Urbanizam i Zaštiti  Životne 

Sredine  i Uprava za Geodeziju , Katastar  i Imovini . 

 

4.Sastavni deo ove  odluke je  certifikatimovine i kopija plana . 

 

5. Ova odluka stupa na snazi  petnaest (15) dana  nakon regjstracije  u Kancelariji  

Protokola  Ministarstva za Administriranje   Lokalne Vlade , kao i  sedam  (7) dana 

nakon objavljivanja  na službenoj stranici Opštine Vučitrn .     

 

8.Razmatranje  Informacije  u vezi Rda  Opštinskog Odbora za  Bezbednost u Zajednici 

za 2017 god; 

 

9.Razmatranje Predlog-odluke  za korrigovanje  odluke skupštine  opštine  Br.52/18 i 

22.02.2018; 
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Adnan Lahu, direktor DGKI- predstavio je ulazna objašnjenja  u vezi ove tačke dnevnog 

reda, dodajući  da  katastarska parcela  br. P- 263- Katastarska zona Hercegovo mora se dodati 

slovo  K, koja pokazuje  da ova  parcela nalazi se  u meri komasacije . 

 

 U vezi ove tačke dnevnog reda , Skupština  nakon glasanja “jednostavno ” odlučio je kao 

što sledi : 

 

1.Ovom odlukom se  korriguje odluka  br. 52/18 dana 22/02/2018  za davanje na  

dugoročno koriščenje nepokretne imovine  tačka jedan  (1), paragraf 1 (1.1)  i dva (2) ove 

odluke . 

 

2.   Tačka 1, paragraf  1 i  2  odluke   korriguje se kao što sledi : 

2.1. Kadastarska parcela  00557-0  mora biti Kadastarska parcela  00557-1; 

 

2.2. Kadastarska parcela  263, Kadastarska zona  mora biti  P- 263-K Kadastarska zona  

Hercegovo.  

 

3. Druga  dela odluke ostaju ne izmenjena . 

 

4. Za sprovođenje  ove odluke  obevezuje se  Uprava za Geodeziju, Katastar  i Imovini  i 

Uprava za Urbanizam  i Zaštiti Životne Sredine .  

 

5. Ova  odluka  stupa na snazi petnaest  (15) dana  nakon registracije  u Kancelariji  

Protokola Ministarstva Administriranja  Lokalne Vlasti,  kao i  sedam (7) dana  nakon 

objavljivanja  na službenoj strani Opštine Vučitrn .     

 

10. Razno . 

 

a).Ponovno razmatranje  odluke  Skupštine  Opštine Vučitrn u vezi osnivanja  Komiteta za 

Zajednice . 

 

Ilmi Azemi, član skupštine – obavestio je  da  grupa skupštine  PDK-a,dostavio je zahtev  u  

odgovarajuče ministarstvo za interpretaciju  ovog pitanja još nisu  date odgovornosti  dok 

zahtev za  interpretaciju je  vršena  za Komitet za Zajednice  i Politiku i  Financije . Na kraju on 

je rekao da  kao grupa neče da učestvuju na  komitetu dok se ne daje  odgovor za ova pitanja . 

  

Idriz Muzaqi rukovodilac pravne kancelarije  - rekao je da odluka  skupštine za osnivanje  

Komiteta za Zajednice  je po zakonu  i punosnažna , dok pravo za predloženje imena  od strane 

grupe  skupštine  PDK-a je  polititičko pitanje .  

Qerim Selimi,  član skupštine -  nakon što  je zahvalio grupu skupštine  PDK-a  za njihov 

debat  sa  dokazima  u pitanja dnevnog reda ,  tražio od šefa  grupe  PDK-a  da predlože imena   

za članove  Komiteta za Uzajednice , dok dodao  u slućaju oako  pripadajuče  ministarstvo  

procenjuje da grupi  PDK- a pripadaju dva člana  na Komitetu za Zajednice  onda ova odluka 

može se ispuniti   

 

Ilmi Azemi, član skupštine -  rekao je da negodno mi je nego  potencira  da  ovu situaciju 

stvarao predsedavajuči skupštine , činjenica da  grupa skupštine  PDK- a   na prvom sastanku je  

tražio da  predsedavajući traži  pravnu interpretaciju  u  pripadajuće ministarstvo  u vezi ovog 

pitanja  Dalje on je dodao da grupi skupštine PDK-a pripadaju tri  člana  u  KPF i dva člana  na 

Komiteu za Zajednice . Na kraju  on e zjavio da  član  SO  g. din.Qerim Selim nema mandat  da 
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predlaže  imena  u ime grupe skupštine  PDK –a,  na ovom komitetu  , ali on može samo da  

uradi  individualne predloge. 

Qerim Selimi, član skupštine  - on je rekao da nije dobro da se  pokažemo  ukoćeni  ali treba 

da dajemo predloge  da pružimo rešenje   a ne da blojiramo postupke. Dalje on je rekao da je 

član PDK-a  i nema  nameru da da otkaz  od ove partije , ali ako je neko u suprotnosti  sa 

procenom želi da imponira  pitanja za  individualne interese  onda neču dozvoljavati  i neču 

nikad prihvatiti . 

Melihate Basholli-Latifi- na početku predstavila je pribedbe  kod predsedavajućeg  skupštine 

za  kao što je rekla  da zahtev za interpretaciju nije uradio   kako je trebalo biti nego je uradio 

kako je  sam želio. Posle ona je  procenila da grupi skupštine  PDK-a u pripadaju  dva člana u  

Komitetu za Zajednice  u  i ime  grupe predložila  Habibe Gërxhaliu i  Fatmire Saraçi za člana   

Komiteta za Zajednice . 

 

Na kraju  diskusije  u vezi ove tačke dnevnog reda  predsedavajući skupštine  je dao  na  

glasanje  dva predloga  u ovom slučaju članica skupštine Habibe Gërxhaliu je dobila  1 glas ,  

dok  Fatmire Saraçi  član skupštine je  dobila  19 glasova  zato  skupštine je odlučila  kao što 

sledi : 

 

1. Ovom odlukom  ispunjava se  odluka Skupštine  Opštine  sa  Br. 56/18  dana  

22.02.2018 u vezi imenovanja članova Komiteta za Zajednice Skupštine Opštine Vučitrn ,  

tako da Fatmire Saraçi  iz reda PDK-a imenjuje se član  Komiteta za Zajednice .  

 

2.  Za sprovođenje ove odluke obevezuju : Uprava za Budžet i Financije i Sekretarijat 

Skupštine Opštine  Vučitrn . 

      

3.Ova odluka stupa na snazi petnaest  (15) dana nakon  registracije  u Kancelariji 

Protokola Ministarstva za Administriranje Lokalne Vlasti, kao i sedam  (7) dana nakon 

objavljivanja na  službenoj stranioi  Opštine Vučitrn .     

 

b). Razmatranje Predlog- odluke  za Izmenu  Odluke br.50/18 dana  22.02.2018 za Prenošenje 

Sopstvenih Prihoda od  2017  u  2018; 

 

U  vezi ove tačke dnevnog reda ,Skupština  nakon glasanja  “jednoglasno ” odlučio je kao 

što sledi : 

 

1. Ovom odlukom  obavlja se izmena  odluke  Skupštine Opštine Vučitrn  sa Br.50/18 

dana  22.02.2018  za prenošenje  sopstvenih prihoda od  2017  u  2018  u kategoriji 

kao što sledi : 

 

1.1 Plate i dnevnice  ......................................................................................1,253.99 € 

 

1.2 Robe i usluge  ...............................................................................91,427.70 € 

 

1.3 Opštinske troškove...............................................................................4,828.97 € 

 

1.4 Subvencije i transfere .........................................................................166.00 € 

 

1.5 Kapitalne investicije ..............................................................................893,284.26 € 

Ukupan iznos prenesenih sredstava .......................................................................990,960.92 € 

 



2. Za sprovodenje ove odluke obavezuje se :Uprava za Budil,et i F'inancije i druge
nadleZene op5tinske uprave .

3.Sastavni deo ove odluke su tabela za operativne tro5kove i kapitalne tro5kove .

4. Ova odluka stupa na snazi petnaest (15) dana nakon registracije u Kancelariji
Protokola Ministarstva za Administriranje Lokalne Vlasti, kao i sedam (7) dana nakon
objavljivanja na sluZbenoj stranici Op5tine Vuditrn .

c). Pitanja od ilanaova skup5tine :

Sami Istrefi, ilan skupltine - u ime grupe skup5tine PDK- a on je rekao da podrZavaju
zahtev zapruLanje financijske pomodi zaizradu monografije od profesora Ferit Dibranija.

Ali Januzi, EIan skup5tine - ponovio je njenu brigu za te5ku situaciju u dva sela u Pasome i
Trlabude, kao posledica eksploatacije jednog stena kamena od dva ekonomskog operatora'
gde povodom imamo velike temperature i pra5ina ide do 100 metara visine i tako se stvaraju
mnogo Stete . Dalje je dodao da pro5la vlada je obedala da ulica u duZini od 800 metara u
pravcu naselja Dautaj u selo Pasome de se izgraditi , ovaj projekt jo5 nije podeo jer u
sluZbene dokumentacije nije primeden da postoji planiranje izgradnje ovog puta .Zato je
traLio od op5tinske organe da se realizuje ovaj projekat .

Agron Perguku, ilan skup5tine - on je pitao da li dugovi poreza na imovini u vlasnistvo
gradana za prethodne godine pre 201 8 god , i ako ovi dugovi prolaze iznos od 100 €, da
budu javne i da se pruLe ispred skup5tine i da se diskutuju kao material u skup5tini
op5tine. Posle je pitao Upravu zaUrbanizam da li ima sludajeve izdavanja gradevinskih
dozvola gde bi uplata mogla biti u rate . U ulici "Qemajl Shaqiri" je jedna otvorena rupa od
KEDSA, zbogjednog problema na ekektridnu mreZu , i ova rupa je veoma otvorena , dok u
ulici "2 juli" otvorena je jedna rupa od Kompanije Vodovoda zabogproblema u elektridnoj
mreli ovo se de5ava godimama , niko ne preduzme nikakve mere za rcgulisanje ovog
problema .

Sami Istrefi,ilan skup5tine - on je rekao da u naselje 'oDautaj" u selo Pasome postoji
veoma lo5a situactla, i doda da u okviru kontakta koji su imali sa kompanijom i koji koristi
kamen , red je za Kompaniju "Beni com" koje je izrazila spremost da sklopi sporazum sa
op5tinom d kompanija pokrije sve slojeve puta dok asfaltiramnje ostaje da obavlja op5tina .

Besim Muzaqi, zamenik predsednika op5tine - odgovarqudi na pitanja dlana skup5tine g.
dina. Ali Januzija obavestio da op5tina je podela da govori sa ekonomskim operatorom koji
je korisnik stena kamena u selo Pasom6, gde je ekomomski operator izratio spremost da
uradi jedan deo investicije i i nada se da ie se ovaj poroket brzo zavr$iti . Dok Sto se ti6e
deponije sme6a u selo Pasome on je obavestio da su govorili sa KFOR-om da oni u saradnji
sa FSK-om , maknu tu deponiju koje je izraLena na tom delu .

Sastanak je zavr5en u 12255 iasova.

Bastri Duraku
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